

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Jordan Wood Industries (jwico) Date: 11-03-2026 02:47:16 PM Subject: Disclosure of Board Members Share Ownership</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأردنية للصناعات الخشبية / جوايكو التاريخ: 11-03-2026 02:47:16 PM الموضوع: افصاح بملكية حصص أعضاء مجلس الإدارة</p>
<p>Pursuant to the provisions of the Securities Law No. 18 of 2017, the Corporate Governance Instructions for Listed Shareholding Companies of 2017, and the applicable Companies Law, Jordan Wood Industries Company (JWICO) hereby discloses the following: Ms. Dima Ziad Shawkat Marji, Member of the Board of Directors, and Mr. Ramez Najeeb Adel Qubain, Vice Chairman of the Board of Directors and Chief Executive Officer, own shares in Rocky Mount Investment Company, a Private Shareholding Company registered with the Companies Control Department under Registration No. (1149) and Establishment National Number (200156817). Mr. Ramez Najeeb Adel Qubain owns shares valued at JOD 1,000, and Ms. Dima Ziad Shawkat Marji owns shares valued at JOD 49,000 of the subscribed and paid-up capital. Rocky Mount Investment Company also owns 523,614 shares in Jordan Wood Industries Company (JWICO), representing 37% of the company's shares. This disclosure is made in compliance with the applicable laws and instructions to ensure transparency and fairness in transactions and to safeguard the interests of shareholders and investors.</p>	<p>عملاً بأحكام قانون الأوراق المالية رقم 18 لسنة 2017، واستناداً إلى تعليمات حوكمة الشركات المساهمة المدرجة لسنة 2017، واستناداً إلى قانون الشركات الساري تتقدم شركة الأردنية للصناعات الخشبية / جوايكو بالإفصاح عن ما يلي: - 1. أن عضو مجلس الإدارة السيدة ديمة زياد شوكت مرجي، ونائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي السيد رامز نجيب عادل قبعين، يملكان حصصاً في شركة روكي ماونت للاستثمار / مساهمة خاصة محدودة، المسجلة لدى دائرة مراقبة الشركات تحت رقم التسجيل (1149)، والرقم الوطني للمنشأة (200156817). حيث تبلغ ملكية السيد رامز نجيب عادل قبعين (1,000 د.أ) وتبلغ ملكية السيدة ديمة زياد شوكت مرجي (49,000 د.أ) من رأس المال المكتتب والمدفوع. وشركة روكي ماونت تملك أسهم بشركة الأردنية للصناعات الخشبية (جوايكو) بما يعادل 523,614 أي ما نسبته 37% من أسهم شركة جوايكو. ويأتي هذا الإفصاح التزاماً بالقوانين والتعليمات النافذة، وذلك لضمان الشفافية والعدالة في التعاملات، وحماية مصالح المساهمين والمستثمرين</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Suzanne Alnaif</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Suzanne Alnaif</p>